

الأئلة الأآر شوعاً حول برنامج التوظيف الطلاي

The Frequently Asked Questions about the Student Employment Program

تم جمع هذه المعلومات في هذا المسند للرد على أآر الأسئلة شوعاً والواردة من الطلبة حول برنامج التوظيف الطلاي.
In this document we have compiled the most frequently asked questions from students about the Student Employment Program.

- متى يمكنني التسجيل في برنامج التوظيف الطلاي؟
• When can I apply to join the Student Employment Program?

يتيح نظام التوظيف الطلاي الحالي لجميع الطلبة الموافقين لشروط الانضمام للبرنامج التسجيل عبر النظام الإلكتروني الخاص بالتوظيف الطلاي على مدار الفصل الدراسي.

The current Student Employment System allows all students who meet the program's eligibility requirements to register through the electronic system for student employment throughout the semester.

- ماهي شروط الالتحاق ببرنامج التوظيف الطلاي؟
• What are the eligibility requirements to join the Student Employment Program?

أن يكون الطالب قد اجتاز 24 ساعة مكتسبة بمعدل تراكمي لا يقل عن 2.5 وأن يكون الطالب قد أنهى متطلبات ورشة التميز الوظيفي (يستثنى من ذلك طلبة الدراسات العليا وطلبة برنامج اللغة العربية للناطقين بغيرها).

The student must complete 24 credit hours with a GPA of 2.5 and above. The student must also complete the requirements of the career excellence workshop (Excluded from this the students enrolled in the postgraduate program and the Arabic language program for non-native speakers).

- هل يمكن للطلاب شغل أكثر من وظيفة في آن واحد؟
• Can the student have more than one job at the same time?

يمكن للطلاب شغل وظيفتين في آن واحد.

The student can hold two jobs at the same time.

- هل يمكن لراتب التوظيف الطلاي المحدد لي مسبقاً أن يتغير؟
• Can my student employment salary that is previously determined change?

نعم، قد يتغير راتب التوظيف الطلاي وفقاً للتغيرات التي قد تطرأ على سياسات صرف أجور الطلبة العاملين ضمن البرنامج.

Yes, the student employment salary rate is subject to change according to any change that may occur in the student employment payment policy.

- كيف يمكنني التسجيل في ورشة التميز الوظيفي؟
- How can I register in the Career Excellence Workshop?

يتم إرسال إعلان التسجيل في ورشة التميز الوظيفي خلال كل فصل دراسي للطلبة المسجلين في برنامج التوظيف الطلابي ويشمل الإعلان طريقة التسجيل في الورشة التدريبية.

During each semester, an announcement is sent to students enrolled in the Student Employment Program that includes information on when and how to register in the training workshop.

- كيف يمكنني الحصول على وظيفة بعد التسجيل في برنامج التوظيف الطلابي؟
- How can I find a job in the Student Employment Program?

يمكن للطلاب/الطالبة الحصول على وظيفة عن طريق الدخول إلى صفحة عرض الوظائف Job Market من خلال النظام الإلكتروني للتوظيف الطلابي.

Student can find a job by entering the Job Market page through the Student Employment Electronic System.